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Tragično

  

Prisutna predizborna kampanja ima za cilj povećati nestabilnost i društva. Nije im dovoljna
prisutna depresija i ugroza koronavirusa. Mora se ići dalje kako bi HDZ ostao na vlasti. Ostalo
nije bitno. Činjenica kako smo spremni živjeti od rada drugih pokazuje krutu zbilju hrvatske
stvarosti.      

  

Tragična predizborna kampanja bliži se svome kraju. Tragična zato jer njome upravljaju
kontrolirani mediji koji skreću pažnju javnosti s problema koji će odrediti naše sutra. Sutra koje
dolazi bit će gore od onog što pretpostavljamo da je danas koje je gore od onog što smo imali
još jučer. Čitatelji mojih rasprava imali su prilike identificirati dramatične razlike između mojih
stavova i stavova koje političke opcije prezentiraju hrvatskim građanima. Ne radi se o malim
razlikama. Radi se o vektorskim razlikama. Tako nas političke opcije uvjeravaju, ako dobiju
povjerenje građana, kako će njihov izbor biti boljitak za hrvatske građane. Pri tom se ne štedi u
obećanjima. Upravo svjedočimo nadmetanju tko će dati više. Kampanja podsjeća na aukciju.
Sve za vlast! Znaju da od obećanja neće biti baš ništa. Ali, to tada više neće biti važno. Političke
opcije otvoreno ili prikriveno vjeruju u pomoć EU koja će pokloniti puno, jako puno, eura kako bi
podržala nerazumnu politiku hrvatskih političkih opcija. U igri je po zadnjim informacijama čak
22 milijarde eura. Stranka na vlasti nas uvjerava kako su sredstva sigurna; samo što nisu
uplaćena. U tim i takvim obrazloženjima stranka na vlasti ne propušta naglasiti veliku ulogu
našeg premijera Plenkovića. Žele kazati kako zahvaljujući premijeru Plenkoviću možemo
očekivati veliku pomoć od EU-a. To im je argument kako bi građani tragično pogriješili kad ne bi
ponovno izabrali za premijera gospodina Andreja Plenkovića. Da li će i koliko bespovratnih
sredstava dobiti Hrvatska ostaje da se vidi. Drugim riječima, neodgovorno se govori o snažnoj
financijskoj pomoći EU-a jer odluka naprosto još nije donesena. Očekujem kako će iznos
poklonjenih sredstava biti daleko manji od očekivanih i već „dobivenih“. Nitko ne pita - zašto su
uspješnoj državi, kako tvrdi stranka na vlasti, potrebni pokloni kada je tako učinkovita. Odgovor
vladajuće stranke je jasan i nedvosmislen – zahvaljujući našem premijeru koji je svojim ugledom
dramatično podigao ugled Lijepe Naše. Ni manje ni više. Mi smo bili i ostat ćemo statisti na
globalnoj, uključivo europskoj, razini ma koliko (ne)šutjeli o tome. Nešto sredstava ćemo dobiti
zahvaljujući stanju u Francuskoj, Italiji i Španjolskoj. Međutim, to neće biti ni izdaleka dostatno
da se učinkovito premosti postojeća depresija koja će do kraja godine pokazati svoje pravo lice.
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